
 

Katrineholm 11/9-2013 

 

 

Interpellation till Pat Werner, socialnämndens ordförande, angående 

eftervården eller uppföljningen av personer som behandlats på 

behandlingshem för missbruk. 

 

Människor som behandlas på behandlingshem under flera veckors tid gör först 

en stor och nödvändig omställning vid själva inläggningen. 

Efter behandlingen blir det en ny omställning, när personerna ska sköta allt 

praktiskt själva igen. Det kan säkert se ut på lika många olika sätt, som det finns 

personer som varit aktuella. Avsikten med interpellationen är inte att få en 

redovisning av hur olika modeller eller metoder är utformade, utan om det 

fungerar tillfredsställande. 

 

Frågeställningen är  

- Anser du att eftervården är tillräcklig som den är utformad i dag? 

- Finns det personer som hamnar utanför ”skyddsnätet” trots att de inte har 

återfallit i missbruk? 

 

 

Vänsterpartiet 

 

Lotta Back 

 


